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Co drugie polskie jabłko pochodzi z Mazowsza

 Autor: fot.arch. UMWM

Zgodnie z obietnicą daną podczas ostatniego spotkania, w środę 10 listopada br., marszałek Adam Struzik

przedstawił ambasadorowi Japonii Miyajima Akio możliwości i potencjał mazowieckiego sadownictwa.

Marszałek wraz z ambasadorem wspólnie odwiedzili jedno z grójeckich przedsiębiorstw zajmujących się produkcją,

przetwórstwem i eksportem jabłek. Była to również okazja do pokazania ambasadorowi okolic nazywanych największym

sadem Europy.

Marszałek Adam Struzik pokreślił, że Mazowsze może się poszczycić najbardziej znaczącym spośród polskich województw

wolumenem eksportu jabłek i owoców, wysoką konkurencyjnością produktów rolno spożywczych na rynkach zagranicznych

oraz bardzo wysoką jakością owoców.

Rozmawiano m.in. o uwarunkowaniach, obowiązujących wymogach i przeszkodach w eksporcie tych owoców na rynki

azjatyckie, w szczególności na rynek japoński. Ambasador Miyajima Akio przyznał, że rzeczywiście dostęp do japońskiego

rynku w odniesieniu do świeżych jabłek jest trudny, lepiej natomiast wyglądają możliwości eksportu produktów wysoko

przetworzonych, takich jak np. soki.

Najważniejszym ustaleniem wizyty jest wzajemna deklaracja podjęcia działań i zaangażowanej współpracy w kierunku

ułatwienia dostępu do japońskiego rynku dla polskich jabłek.


